
LC-BT0301-7

SMD 7W

100°

50

LC-BT0301-10

SMD 10W

100°

24

LC-BT0301-15

SMD 15W

100°

24

LC-BT0301-25

SMD 25W

100°

12

产品特性：

、散热器采用铝合金压铸而成，有效散热，增长使用寿命；1

2、产品简约大方，广角度深度防眩光设计；

3、进口高透PMMA面罩，光线均匀柔和；

4、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、超市、办公室等照明应用。

贴片筒灯系列 Patch tube light series

Pro d u c t f e a tu re s :

1、Th e ra d i a to r s a re ma d e o f a l u m i n u m a l l o y, wh i ch ca n e f f e c t i ve l y he a t t h e r a d i a t o r an d i n c re a se t h e se r v i ce l i f e .

2、Th e p ro d u c t s a re s i mp l e a n d g e n e ro u s , w i t h w i d e An g l e a n d d e e p a n t i - g l a re d e s i g n .

3、To i mp o r t t h e h i g h p e n e t ra b l e PMMA ma sk , t h e l i g h t i s eve n so f t ;

4、Th e co n s ta n t cu r re n t i so l a t i o n d r i ve s t h e p o w e r su p p l y, t h e l i g h t i s no t f l a sh i n g , an d t h e e ye v i s i o n i s p ro te c te d e f f e c t i ve l y.

Ap p l i ca b l e p l a ce s : s t o re , ho te l , su p e rma rke t , o f f i ce a n d o th e r l i g h t i n g a p p l i ca t i o n s .
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LC-BT0301-35

SMD

35W

100°

12

220mm

1
0

4
m

m

205mm

100°35W

80

产品特性：

、散热器采用铝合金压铸而成，有效散热，增长使用寿命；1

2、产品简约大方，广角度深度防眩光设计；

3、进口高透PMMA面罩，光线均匀柔和；

4、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、超市、办公室等照明应用。
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产品特性：

、散热器采用压铸铝合金而成，有效散热，增长使用寿命；1

2、产品规格结构有可调节和不可调节两种；

3、搭配光学反射器菲涅尔透镜反光杯，提高产品配光的准确性及专业性；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。

LC-BT0401-10

COB 10W

45°

36pcs

LC-BT0401-15

COB 15W

45°

27

LC-BT0401-20

COB 20W

45°

12

LC-BT0401-30

COB 30W

45°

12

Product features:

1、The radiators are made of pure aluminium cold forging, which can effectively heat the heat and increase the service life.

2、The product specification is complete, the double ring adjustment, the light can be made by the wanxiang adjustment.

3、With a professional optical reflector and black moire glare, improve the accuracy and professionalism of the product.

4、Select the integrated COB light source, the color index Ra ≥ 90, the light color saturation, effectively inhibits the blue ray damage;                                                   

5、The constant current isolation drives the power supply, the light is not flashing, and the eye vision is protected effectively.

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.
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LC-BT0402-10

COB 10W

45°

36pcs

LC-BT0402-15

COB 15W

45°

27

LC-BT0402-20

COB 20W

45°

12

LC-BT0402-30

COB 30W

45°

12

100mm

7
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45°45°45°45°10W

90 90 90 90

产品特性：

、散热器采用压铸铝合金而成，有效散热，增长使用寿命；1

2、产品规格结构有可调节和不可调节两种；

3、搭配光学反射器菲涅尔透镜反光杯，提高产品配光的准确性及专业性；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。

Product features:

1、The radiators are made of pure aluminium cold forging, which can effectively heat the heat and increase the service life.

2、The product specification is complete, the double ring adjustment, the light can be made by the wanxiang adjustment.

3、With a professional optical reflector and black moire glare, improve the accuracy and professionalism of the product.

4、Select the integrated COB light source, the color index Ra ≥ 90, the light color saturation, effectively inhibits the blue ray damage;                                                   

5、The constant current isolation drives the power supply, the light is not flashing, and the eye vision is protected effectively.

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.
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132mm

24 pcs

15

15

20

20

18 pcs 12 pcs

30

30

40

40

2
2

0
m

m

白/黑(White/Black) 白/黑(White/Black) 白/黑(White/Black) 白/黑(White/Black)

LC-BT501-30 LC-BT501-40

90 90 90 90

LC-BT0501-15 LC-BT0501-20 LC-BT0501-30 LC-BT0501-40

产品特性：

、圆形灯体由镀锌铁板冲压而成，抗冲击性强；1

2、产品外形美观大气，安装拆卸简便；

3、搭配光学反光杯，提高产品配光的准确性及专业性；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

家具、酒店、展览厅、商业场所、车展大厅等照明应用。

Product features:

1、The circular lamp body is made of galvanized iron plate and has strong impact resistance.

2、The product has a beautiful appearance, and the installation is easy to remove.

3、Matching optical reflective cups to improve the accuracy and professionalism of product distribution.

4、Integrated COB light source, the color index Ra is greater than 90, the color saturation is saturated, which effectively inhibits the blue ray injury;                                                                                                                                                                                                                                            

5、Constant current no frequency flash drive power supply, the light has no frequency flashing, effectively protects the eye vision.

Application places:

Furniture, hotel, exhibition hall, commercial place, auto show hall and other lighting applications.
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灯体采用散热快、质量轻的镁合金AZ91D材料，导热系数达到418W/mK，可355°水平转动，30°向下调节，

达到多方位调节性能；共用球体模具、可调焦模具，可满足各种重点投射的场所；西铁城光源，光色一致性

高，显色指数Ra>90；锐高驱动，0-10V调光，高效稳定。

电源驱动

采用锐高隔离式外置驱动；无频闪，有效保护眼睛；THD
《15%，功率因素》0.95，转换效率》90%

模组式光学件

球体模组、平面模组、可调焦模组三大模组可替换，适应不同场景

需求；采用台湾浚光透镜，满足15°-55°不同角度需求

西铁城COB光源

显色指数Ra>90 色容差小SCDM<3;通过LM-80测试；通过生物安

全测试，有效保护眼睛。

挂耳式安装

挂耳式安装方式，安装、拆卸简单，避免拆装过程中损坏天花吊顶

磁吸式面环

磁吸式安装面板，简单轻便；超薄厚度，保持天花板与灯具整

体协调性。

梦幻之光

Dream Light Seris Spot Light, Adopt the material of AZ91D Magnesium Alloy with quick heat sink and low weight, Thermal 
Conductivity reach to 418W/mK. Rotatable horizontal 355°and vertical 30°, adjustable for different directions, Sphere mold and 
Beam Angle adjustable mold for options, the lamp can be used for different applications which need accent lighting. Use 
international top COB Citizen Chip, high consistency of the light color, CRI>90, Tridonic Driver, 0-10V dimmable, high efficiency 
and stable.
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球体模组 平面模组 可调焦模组

镁合金散热器

采用散热快、质量轻的压铸镁合金AZ91D材料，导热系数
达到418W/mK，高效散热，延长寿命



Product features:

1、Adopt the die casting magnesium alloy radiator of lamps and lanterns, heat dissipation performance, high coefficient of thermal conductivity of 418 W/mK;

2、Product specification is complete, the level of 355 degrees of adjustment, the vertical Angle of 30 degrees adjustment, precision cast light;

3、Imported chip, automatic packaging, color rendering index Ra 90 or higher, real restore color;                                                                                                                 

4、With optical reflector adjustable Angle, improve the accuracy of product light distribution and professionalism;

5、No stroboscopic constant current drive power supply, no stroboscopic light, effectively protect your eyes vision;

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end restaurants, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.

145mm

132mm

1
3

1
m

m

15W/20W/25W

90

18°/23°/36°/45°

6 pcs

白/黑(white/black)

纯镁/Pure Magnesium

36°

LC-AT0702-15/20/25（梦幻之光）
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LC-AT0701-15/20/25（梦幻之光）

145mm

132mm

15W/20W/25W

90

18°/23°/36°/45°

6 pcs

1
4

4
m

m

白/黑(white/black)

纯镁/Pure Magnesium

36°

产品特性：

1、灯具采用压铸镁合金散热器，散热性能高 ；                                                                                           ，导热系数达到418W/ mK

2、产品规格齐全，水平3 5 5度调节，垂直3 0度角度调节，精准投光；

3、进口芯片，全自动封装，显色指数Ra≥90，真实还原色彩；

4、搭配光学可调角度反射器，提高产品配光的准确性及专业性；

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；                                                                    

使用场所：

高级酒店、高级展览厅、高档餐厅、高档服装店、博物馆、画廊等照明应用。

射灯 Ceiling spotlight series
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LC-AT0703-15/20/25（梦幻之光）

145mm

132mm

15W/20W/25W

产品特性：

1、灯具采用压铸镁合金散热器，散热性能高 ；                                                                                           ，导热系数达到418W/ mK

2、产品规格齐全，水平3 5 5度调节，垂直3 0度角度调节，精准投光；

3、进口芯片，全自动封装，显色指数Ra≥90，真实还原色彩；

4、搭配光学可调角度反射器，提高产品配光的准确性及专业性；

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；                                                                    

使用场所：

高级酒店、高级展览厅、高档餐厅、高档服装店、博物馆、画廊等照明应用。
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15~55°
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白/黑(white/black)

纯镁/Pure Magnesium

射灯 Ceiling spotlight series



LC-AT4203-7

COB 7W

15°

27pcs

LC-AT4204-7

COB 7W

15°

27

LC-AT4205-7

COB 7W

15°

27pcs

LC-AT4206-7

COB 7W

15°

27

15° 15° 15° 15°
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70mm

90 90 90 90

LC-AT0601-7（灵秀系列1） LC-AT0602-7（灵秀系列2） LC-AT0603-7 3（灵秀系列 ） LC-AT0604-7 1（灵犀系列 ）

Product features:

1、The radiator adopts the imported ADC12 alloy die casting, effective heat dissipation, growth service life.

2、The product specification is complete, the structure design has adjustable and unadjustable, the illuminate direction can satisfy a variety of places;

3、Tie-in anti-dazzle ring, improve the anti-glare value of products, effectively reduce the fatigue of the eyes.

4、Integrated COB light source, the color index Ra is greater than 90, the color saturation is saturated, which effectively inhibits the blue ray damage.

5、The constant current has no stroboscopic power supply, the light is not flashing, effectively protects the eye vision;                                                   

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.

产品特性：

1、散热器采用进口ADC12铝合金压铸而成，有效散热，增长使用寿命；

2、产品规格齐全，结构设计具有可调与不可调，照射方向可满足多种场所；

3、搭配防眩圈，提高产品防眩值，有效降低眼睛疲劳度；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。
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LC-AT0605-7 2（灵犀系列 ）

COB 7W

15°

27pcs

COB 7W

15°

27

LC-AT0607-7 1（灵动系列 ）

COB 7W

15°

27pcs

LC-AT0608-7 2（灵动系列 ）

COB 7W

15°

27

15° 15° 15° 15°

80mm
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90 90 90 90

LC-AT0606-7 3（灵犀系列 ）

Product features:

1、The radiator adopts the imported ADC12 alloy die casting, effective heat dissipation, growth service life.

2、The product specification is complete, the structure design has adjustable and unadjustable, the illuminate direction can satisfy a variety of places;

3、Tie-in anti-dazzle ring, improve the anti-glare value of products, effectively reduce the fatigue of the eyes.

4、Integrated COB light source, the color index Ra is greater than 90, the color saturation is saturated, which effectively inhibits the blue ray damage.

5、The constant current has no stroboscopic power supply, the light is not flashing, effectively protects the eye vision;                                                   

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.

产品特性：

1、散热器采用进口ADC12铝合金压铸而成，有效散热，增长使用寿命；

2、产品规格齐全，结构设计具有可调与不可调，照射方向可满足多种场所；

3、搭配防眩圈，提高产品防眩值，有效降低眼睛疲劳度；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。
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产品散热部分使用ADC12铝合金压铸铝制造

象鼻筒灯，为实现整体墙面达到光照均匀舒适的理想效果，采用进口ADC12铝合金，专业开发创新结构设计-- 3D散热设计，通风对流散热，导

热系数高达96 .5W/ MK以上；进口注塑仪器，专业的二次光学设计反光杯，保证了光视角控制，光斑均匀，抛物线曲面设计，投射效果更好，

能更有效的降低光损15%； 新一代COB光源，全自动封装工艺技术，光色稳定； 采用恒流无频闪驱动电源，质量更稳定，使用寿命长达

50000h光线无频闪，保护眼睛视力。                                                                       

Tru n k can i s te r l i gh t , to a ch i e ve the i de a l o f the who l e me tope to ach i e ve u n i fo rm i l l u m i n a t i on comfo r t ab l e e f f e c t , US ES the 

i mpor t ADC12 a l u m i n u m a l l oy, p rofe s s i on a l de ve l opme n t i n n ova t i ve s t ru c tu ra l de s i gn , 3 d the rma l de s i gn , ve n t i l a t i on 

con ve c t i on , he a t con du c t i on coe f f i c i e n t of 96 . 5 W/ MK above ; Impor te d i n j e c t i on mo l d i n g i n s t ru me n t , p rofe s s i on a l 

s e con da r y op t i ca l de s i gn re f l e c t i ve cu p , gu a ran te e d op t i ca l An g l e con t ro l , smooth spo t un i fo rm i t y, pa rabo l i c cu r ve d 

su r f a ce de s i gn , t he p ro j e c t i on e f f e c t i s be t te r, c an re du ce the l i gh t l o s s 15% more e f f e c t i ve l y ; Ne w ge n e ra t i on COB l i gh t 

sou rce , au tomat i c packag i n g p roce s s te chn o l ogy, l i gh t co l o r s t ab i l i t y ; The con s tan t cu r re n t s t roboscop i c powe r su pp l y i s 

adopte d , the qu a l i t y i s more s t ab l e , an d the se r v i ce l i f e i s 50000h .
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LC-XB0101-7（象鼻灯系列） LC-XB0101-15（象鼻灯系列） LC-XB0101-30（象鼻灯系列） LC-XB0101-40（象鼻灯系列）

Product features:

1、The radiator adopts the imported ADC12 aluminum alloy die casting, the 3D heat dissipation design, the heat dissipation coefficient as high as 96.5 

W/MK, the growth service life.

2、The product specification is complete, the structure design can be multi-azimuthal adjustment illuminate Angle, can satisfy a variety of key lighting place;

3、The second optical design lamp cup, the parabolic curved surface design, the lighting effect is bette.

4、Integrated COB light source, the color index Ra is greater than 90, the color saturation is saturated, which effectively inhibits the blue ray damage.

5、The constant current has no stroboscopic power supply, the light is not flashing, effectively protects the eye vision;                                                   

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.

产品特性：

1、散热器采用进口ADC12铝合金压铸而成，3D散热设计，散热系数高达96 .5W/ MK，增长使用寿命；

2、产品规格齐全，结构设计可多方位调节照射角度，可满足多种重点照明场所；

3、搭配二次光学设计灯杯，抛物线曲面设计，投光效果更好；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                                                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。
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LC-GT0101-7/15/25（祥云系列） LC-GT0102-14/30/50（祥云系列）

产品特性：

、散热器采用纯铝冷锻压铸而成，有效散热，增长使用寿命；1

2、产品规格齐全，双环调节，照射方向可做万向调整；

3、搭配黑色台阶式防眩圈，提高产品防眩值，有效降低眼睛疲劳度；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。

Product features:

1、The radiators are made of pure aluminum cold forging, effective heat dissipation and life span.

2、The product specification is complete, the double loop adjustment, the direction of irradiation can be made to make the adjustment;

3、Tie-in black terraced anti-dazzle ring, improve the anti-glare value of products, effectively reduce the fatigue of the eyes.

4、Integrated COB light source, the color index Ra is greater than 90, the color saturation is saturated, which effectively inhibits the blue ray damage.

5、The constant current has no stroboscopic power supply, the light is not flashing, effectively protects the eye vision;                                                   

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.
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12 pcs
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LC-GT0103-21/45/75（祥云系列） LC-GT0201-7/15/25（祥龙系列）

产品特性：

、散热器采用纯铝冷锻压铸而成，有效散热，增长使用寿命；1

2、产品规格齐全，双环调节，照射方向可做万向调整；

3、搭配黑色台阶式防眩圈，提高产品防眩值，有效降低眼睛疲劳度；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。

Product features:

1、The radiators are made of pure aluminum cold forging, effective heat dissipation and life span.

2、The product specification is complete, the double loop adjustment, the direction of irradiation can be made to make the adjustment;

3、Tie-in black terraced anti-dazzle ring, improve the anti-glare value of products, effectively reduce the fatigue of the eyes.

4、Integrated COB light source, the color index Ra is greater than 90, the color saturation is saturated, which effectively inhibits the blue ray damage.

5、The constant current has no stroboscopic power supply, the light is not flashing, effectively protects the eye vision;                                                   

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.

PAGE 070PAGE 069
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90 90

LC-GT0203-21/45/75（祥龙系列）LC-GT0202-14/30/50（祥龙系列）

产品特性：

、散热器采用纯铝冷锻压铸而成，有效散热，增长使用寿命；1

2、产品规格齐全，双环调节，照射方向可做万向调整；

3、搭配黑色台阶式防眩圈，提高产品防眩值，有效降低眼睛疲劳度；

4、集成C OB光源，显色指数R a≥9 0，光色饱和，有效抑制蓝光伤害；                          

5、恒流无频闪驱动电源，光线无频闪，有效保护眼睛视力；

适用场所：

商场、酒店、展览厅、高档服装店、珠宝首饰连锁店、精品店等照明应用。

Product features:

1、The radiators are made of pure aluminum cold forging, effective heat dissipation and life span.

2、The product specification is complete, the double loop adjustment, the direction of irradiation can be made to make the adjustment;

3、Tie-in black terraced anti-dazzle ring, improve the anti-glare value of products, effectively reduce the fatigue of the eyes.

4、Integrated COB light source, the color index Ra is greater than 90, the color saturation is saturated, which effectively inhibits the blue ray damage.

5、The constant current has no stroboscopic power supply, the light is not flashing, effectively protects the eye vision;                                                   

Application places:

Department stores, hotels, exhibition halls, high-end clothing stores, jewelry chains, boutiques and other lighting applications.
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